



Hustisya

Mga multa

Ang hustisya usa ka batakang panginahanglan sa tawo.



Ang hustisya kinahanglanon para sa usa ka komunidad nga molihok ug mabuhi. Ang hustisya kinahanglang magtukod sa Kamatuoran ug magtul-id sa 'Inhustisya'. Ang hustisya magsugod diha Kanimo! Kinahanglan nga 'Basta' ka. Ang Pagkamatarong mao ang pundasyon diin ang Hustisya mobangon. Ang pagkamatarong ug ang pagdawat sa Hustisya maoy sulundon. Ang tinuod mao nga adunay mga dili makiangayon nga mga tawo nga nagmugna sa In Justice.

Ang matag indibidwal adunay moral, sibil nga katungdanan sa pagtangtang sa Inhustisya.

Sa pagkakaran ang mga multa kay discriminative dili makiangayon dili patas! Kini mao ang pagbag-o. Nagtanyag ang CG og patas nga dili diskriminasyon nga solusyon. Kini i-apply, karon!

Ang mga multa kabahin sa rehabilitasyon sa mga paglapas sa balaod. Ang rehabilitasyon mao ang pagtagad sa tanan nga patas. Sa pagkakaran wala pa kini mahitabo.

Korap nga multa rehabilitasyon!

tawo(A) gipamulta ug 300! Ang 'A' kada semana nga kita kay 300 (ubos nga kita). tawo (B) gipamulta ug 300! Ang 'B' kada semana nga kita kay 2000 (taas nga kita) tawo (C) gipamulta ug 300! Ang 'C' kada semana nga kita kay 100,000 (adunahan)

Ang Tawo A kay usa ka tenant nga walay tinigom kay gamay ra ang atraso sa pagbayad sa mga bayronon. Sa pagbayad sa multa ang ilang kabubut-on walay bayad sa abang, walay gipalit nga pagkaon, walay bayronon nga bayranan, walay gipalit nga gasolina. Ang Tawo A nagsalig pag-ayo sa mga higala ug pamilya aron mabuhi sa semana. Ang Tawo A nakahukom nga dili mobayad kay wala makakuha sa kwarta. Ang legal nga gasto idugang. Dili mubayad ug kwarta. Panahon sa pagkabilanggo! Si A usa na ka kriminal nga adunay rekord. Si A nadaot sa tibuok kinabuhi.

Ang Tawo B usa ka propesyonal sa usa ka pamilya nga 2 kita nga nagbayad sa usa ka balay adunay membership sa gym ug club usa ka accountant nga nagpamenos sa buhis. Ipasa ang multa sa accountant. Kung magdesisyon si B nga bayran ang multa, masipyat si B sa usa ka gabii sa sinehan. Sa sunod nga semana ang B maningil sa mga kliyente og 300 pa.

Ang Person C usa ka parasitic predatory profiteer, adunahan, nga adunay taas nga suweldo (300 sa usa ka oras) legal nga magtatambag. Gisultihan ni C ang iyang mga legal nga magtatambag nga i-withdraw ang multa. Ang legal nga grupo nagsulti sa sheriff nga ang ilang kliyente makigbatok sa multa ngadto sa pinakataas nga korte sa yuta. Ang Sheriff walay mga kapanguhaan alang niini nga away. Gibawi sa Sheriff ang multa. Walay rekord. Si C nagsaulog adunay usa ka party kauban ang mga higala sa usa ka yate sa korporasyon.

Ang Tawo A grabe kaayo nga naayo. Ang gituyo isip usa ka pasidaan miresulta sa usa ka makaguba sa kinabuhi nga rehabilitasyon. Ang gobyerno nga nagdumala o nagmugna niini nga inhustisya gipulihan sa kaso, **Si MSR6!** Ang mga empleyado sa gobyerno, mga subcontractor nga nagpatuman sa inhustisya gikuhaan ug gipasakaan og kaso, **Si MSR6!** **Gitapos sa Bag-ong Gobyerno ang inhustisya.**

Ang Tawo B nakamatikod sa pasidaan sa maayong mga paglihok. Ang gobyerno nga nagtugot sa pagminus sa buhis o wala nagpatuman sa mga paglapas gipulihan, **Si MSR6!**

Daotan nga parasitic predatory profiteer Person C. Gihuboan ba ang asset, gikulong **Si MS R6!** Ang Person C maoy hinungdan sa korapsyon, inhustisya, bahandi apartheid!

Kini Katapusan!

Zero Tolerance sa: Korapsyon Inhustisya Bahandi apartheid

Maayong Balita. Adunay solusyon ang Custodian Guardian.

Ang mga multa wala maggamit ug gitakdang kantidad sa kwarta (apartheid sa bahandi). Hinuon usa ka set % ang gigamit: **10%**.

CG Fines nga solusyon. Makatarunganon

Tawo A multa: **30**; Maayo ang tawo B **200**; Tawo C maayo **10,000**.

Maayo ang set sa Sheriff. Dili kini mangolekta. Ang Treasury nangolekta og maayo. Nagpatuman sa pagkolekta uban sa tabang ni Marshall.

Ang bahandi apartheid ang nag-unang hinungdan sa mga aksidente, pagkaadik, pagbag-o sa klima, hulaw, pandemya, basura, walay puy-anan, kagutom, polusyon, kauhaw, kapintasan.

Panulundon, politikal ug bahandi (**Kahimtang**) Ang pagpanglupig maoy mga tiglalang sa bahandi apartheid. Pinaagi sa yuta ilang gipasa ang posisyon, gahum, bahandi. Pagmugna og usa ka elite sa wala maangkon nga dili takos nga posisyon, gahum, bahandi. Kini nga kinaiya maoy hinungdan ug epekto sa Wealth Apartheid. Estate sa posisyon, gahum, bahandi, Katapusan.



Ang custodian guardian estate nagpasa sa pagpadayon sa kahibalo, memorabilia, tradisyon, pagtuo. Ang tigbantay sa kustodian nagpasa sa espiritu ug responsibilidad sa komunidad. Ang tigbantay sa kustodian nagpasa sa pilosopiya sa **1 Dios 1 Pagtoo 1 Simbahan**. Gipasa usab nila ang ilang giya, '**Manifesto sa Maghahatag sa Balaod**'.

